

Bestyrelsesmøde nr. 4 tirsdag d. 24/05 2022 kl. 17:00

Hvor: Klublokalet

Deltagere: Torben Snowman, Jakob Posselt, Morten Chr. Hansen, Gitte Bille, Per Lunderød.

REFERAT

1. Opfølgning sidste bestyrelsesmøde

- Ukrainske flygtninge
 - kommunen kvitteret. Ikke sket mere
 - Per orienterede om at der foreløbig er kommet meget få ukrainske flygtninge i Frederiksværk
- Hjertestarteren uden for
 - kommunen kvitteret og vil vende tilbage, hvis de finder penge hertil
 - ny er ankommet, batteri og elektrode ble skiftet på mødet
- Brugermøde 2/5 om Magleblíkcenteret
 - Projektet er på et meget tidligt stadie, men det ser meget lovende ud
 - Debat blev meget siloorienteret ud fra den enkelte foreningsbehov
 - En del af projektet er et fitnesscenter. En mulighed kunne være at flytte cykler derop, men det vil betyde at vi ikke kan have eget lokale og miljø, hvilket er noget af det der er unikt for vores klub
 -
- Opsætning af lærred i spinninglokalet
 - frivillige meldt sig (Peter Nielsen, Lone Clemen, Helle Helmersen).

2. Administration/Formanden (Torben)

- Økonomi (Jakob)
 - Ingen overraskelser. Sponsor indbetalinger fra Andreassen og Nørgård modtaget for 2022-2024 for FMC og True Commerce for Tri 2022-2024
- Opsige Wi-fi routere. 1 per 30/6 (en er nok hen over sommeren) og den anden 30/9
 - Det blev besluttet at sige en af Wi-Fi routere op
- Klubbøj ankommet. Det manglende 'k' og reklamation for dårlig syning. Fælles returnering af fejltrøjer?
 - Torben snakker med Campione om dårlige syninger samt returnering af tøj
- Spinningcykler
 - 2 spinningcykler vi modtog midlertidigt bliver permanent
 - 1 spinningcykel yderligere er i stykker. Reklameret og skal returneres. Vi har fået en midlertidig.
- Tour de France – Thomas Quvang/lokalavisen har skrevet for at høre hvilke aktiviteter vi har anledning af TdF i DK
 - Vi deltager i Broløb på 100 km og 200 km distancen
 - Deltagelse i motionscykelløb svarende til 2. etape (**Action: Torben** genopslår den på hjemmesiden)
 - Folk samles i små interessegrupper og ser fjernsyn

3. Cykel træning (Torben)

- Træner gruppen
 - Struktureret træning ude/inde kører med succes. Typisk 12-15 om lørdagen og 20 om onsdagen
 - Gruppekørsel, regler og teknik. Intro for nye, nyere og andre interesserede medlemmer gennemført og flere overvejes. Rigtig god feedback fra deltagerne
- Spinning over sommeren
 - Der er fortsat spinning man, ons og fredage hen over sommeren. 6-8 deltagere om mandagen. Det rykkes til kl 17 (**Action: Torben**)
- Styrketræning (fælles) er nu stoppet for sommeren. Vi genoptager det til efteråret
- Claus Nagel er spurgt, om han er interesseret i at lave et MTB sommerhold, men har endnu ikke svaret **Action: Torben** rykker Claus. Alternativt kan vi høre om der er nogen andre der vil tage sig af det.

4. Cykel holdture (Per)

- Arresø Rundt – onsdag kl. 18:00 startede uden succes og er lukket igen. Medlemmer opfordres til at deltage i bakketræningen og/eller møde op 17:15 ved Karlsgaveskiltet og køre med om Hundested.

5. Cykelløb/Ture (Per)

- Arbejdsgruppen er suppleret med Jens Poulsen. Herudover kan der trækkes på den 'sociale gruppe'
- Sjælsø Rundt er desværre aflyst. I stedet vil der være tilskud (250 kr) til Geopark Bjerg Grand Prix 14. august hvor der er mulighed for selv at bestemme hvor mange omgange man vil køre. **Action Per:** Ny aktivitet skal oprettes og kommunikeres.
- Sjælland Rundt/på tværs/Tøserunden – 25. juni
 - Status: 10 Sjælland på tværs, 2 Sjælland Rundt og 1 Tøserunden. Der kommer nok nogle flere
- Bon Tour/Klubetapen – enkeltstartsrueten TdF i København
 - Vi deltager ikke

6. Vintercup/Stålmænd mv (Torben)

- Udkast til kontrakt modtaget og gennemgås på mødet
 - Magen til 2 sidste år. Torben underskriver på vegne af FMC og TRI
 - Det bliver et konkurrenceløb igen, hvorfor der skal mere afspærring op. Hvad og hvor meget er ikke på plads. Dette vil blive håndteret som et tillæg til kontrakten.
- Vintercuppen
 - Intet nyt. **Action: Per** følger op

7. Nyt fra Tri-afdelingen (Morten)

- Har været på træningslejr 5 mand i 4 dage i Østerlars
- Nye Sponsorkontrakter er sendt afsted
- Klubmesterskab 11. juni

8. Sociale aktiviteter (Gitte)

- Sommerarrangement den 6. August hvor man mødes og cykler Arresø rundt efterfulgt af "pølsevogn? (**Action: Gitte** aktiverer socialgruppe. **Action: Per** kontakter Pølsedame. **Action: Torben** laver opslag, når arr. er på plads).

9. Diverse

- Idræts- og kulturudvalget kommer på besøg i klubben Tor. 9/6 kl. 16:15. Per og Morten er til stede. Kunne være godt hvis cyklerne er i brug. (**Action: Torben** slår spinning time op)
-De er interesseret at se spinningcyklerne og hvordan udviklingen i klubben er.
- Inden da holder Torben og Per møde med skolens leder, hvor mulighederne i Teatersalen skal drøftes.

Næste møder er fastlagt således (blot en husker)

- Tor 04/08 kl. 16:30